
Protokół Nr XVII/2016 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 17 lutego 2016 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych, stwierdził iż obecnych jest 15 radnych, pełny skład Rady. 
Na sekretarza obrad zaproponował radną Anetę Konieczną – wyraziła zgodę. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 
Odczytał wniosek Burmistrza o zmianę porządku obrad: 
Wprowadzenie do porządku obrad uchwały: 
w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie gminy Sędziszów do uczestnictwa w charakterze 
partnera w projekcie „Centrum Aktywności Lokalnej - program wzmocnienia NGO i rozwoju 
partycypacji obywatelskiej w ośrodkach wiejskich i małomiasteczkowych” finansowanego ze 
środków Programu Funduszu Inicjatyw Obywatelskich. 
Wycofanie z porządku obrad uchwały: 
zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Miejsko – Gminnego Ośrodka 
Zdrowia w Sędziszowie.  
Zaproponował wprowadzenie uchwały jako pkt. 9 w miejsce wycofanej. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie powołania Komitetu do spraw rewitalizacji. 
8. Uchwała w sprawie uchwalenia gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2016 – 2022. 
9. Uchwała  w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie gminy Sędziszów do 

uczestnictwa w charakterze partnera w projekcie „Centrum Aktywności Lokalnej - 
program wzmocnienia NGO i rozwoju partycypacji obywatelskiej w ośrodkach 
wiejskich i małomiasteczkowych” finansowanego ze środków Programu Funduszu 
Inicjatyw Obywatelskich. 

10. Uchwała w sprawie kryteriów rekrutacji dla kl I szkół podstawowych i gimnazjów 
których organem prowadzącym jest gmina Sędziszów. 

11. Uchwała w sprawie kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych dla których organem prowadzącym jest 
gmina Sędziszów. 

12. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej oraz stałych Komisji Rady 
na 2016 rok. 

13. Uchwała w sprawie WPF na lata 2016 – 2028. 
14. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok.  
15. Sprawozdanie za 2015 rok o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w poszczególnych szkołach 
prowadzonych przez Gminę Sędziszów. 

16. Odpowiedzi na interpelacje. 



      17. Wolne wnioski i dyskusja. 
      18. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
Głosowanie 15 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy w okresie międzysesyjnym. (materiał stanowi 
załącznik do protokołu). 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 
Radny W. Tabor 
- poprosił aby po rozstrzygnięciu przetargu na kolektory zorganizować spotkanie wykonawcy, 
pracowników Urzędu z mieszkańcami. 
Pan Burmistrz 
- pracownicy firmy, która wygrała przetarg dotrą indywidualnie do każdego gospodarstwa 
które jest zapisane na montaż kolektorów. 
Radny Z. Konieczny 
- proszę o wyjaśnienie sprawy budowy wodociągu w Podsadku Podleśnym, nie ma go w 
zadaniach na 2016 rok. 
Pan Burmistrz 
- będzie w ramach projektu Mstyczów II, na pewno będzie ujęty w projektowaniu. 
Radny J. Strzelec 
- w oparciu o KN pracuje 89 nauczycieli a ilu pracuje w szkołach prowadzonych przez 
Fundację z Uśmiechem? 
- jak to jest z tą energią, czy indywidualna osoba może złożyć wniosek. 
Pan Burmistrz 
- na pewno indywidualna osoba nie można ogłosić przetargu, można negocjować z firmami, 
które deklarują że mogą zająć się tematem, na dziś nie odpowiem. 
Radny J. Strzelec 
- o co chodzi z budową RIPOK? 
Pan Burmistrz 
- tzw. RIPOK to jest instalacja do mechaniczno-biologicznego przetwarzania odpadów 
komunalnych, będzie to albo tu gdzie firma robi to teraz, albo przy wysypisku. My nie 
lobbujemy o jakąś firmę ale według mojego przekonania racjonalne jest wprowadzenie w 
regionie kolejnego RIPOK jak to jest w Małopolsce gdzie jest kilka,  chcemy żeby była 
konkurencja, bo teraz taka  instalacja jest tylko we Włoszczowie. Jeśli w regionie jest więcej 
takich instalacji jest lepiej dla ludzi. 
Ad. 6 
Radny N. Jawor 
- wnioskuję aby Urząd wystąpił z protestem do Dyrektora PLK p. Krawiec w sprawie zmiany 
kategorii przejazdów w Boleścicach i Klimontowie. Dowiedziałem się, że Urząd nie zostanie 
o tym poinformowany bo nie jest to likwidacja tylko zmiana kategorii, ma być sterowanie z 
Krzcięcic, ileś osób straci pracę. Umotywować że szkoła jest blisko. 
- Borszowice proszą o 2 wiaty przystankowe, są pieniądze z przetargu na drogi, proponują 
ustawić jeden na końcu Borszowic i drugi koło cmentarza, 
- czy Urząd nie może poprosić przewoźników aby BUS-y dojeżdżały do garażu przy remizie 
w Borszowicach i tam nawracały, czy jest taka możliwość. 



- droga wzdłuż torów w kierunku przystanku w Krzcięcicach wstawić znak z ograniczeniem 
tonażu, teren jest podmokły jeżdżą TIR-y ze szkółki i niszczą nawierzchnię. 
Radny W. Tabor 
- proszę dopisać jeszcze zniszczenie drogi przez PKP Energetyka, dojazd do łąk od przejazdu 
w Gniewięcinie w kierunku pastwisk, 
- zająć stanowisko w sprawie odwodnienie koło posesji p. Maciąg, 
- ustawić lustro na skrzyżowaniu k/PALKO droga powiatowa Sędziszów – Klimontów, 
- zdemontować tablicę przy Majowej parking za obwodnicą, tam już nie ma parkingu, 
- most na rzece Lipka zniszczony są duże zapadliska, 
- pod Krężołami ciśnienie wody jest 1,2atm  – 1,3atm, mieszkańcy nie mogą używać sprzętu 
AGD, 
- radny powiatowy zgłosił że przystanek na Skorupkowie jest bardzo zaśmiecony. 
Radny Z. Gładki 
- byliśmy z dyrektorem i pracownikami ZDP w Pawłowicach tam chodzi o poszerzenie 
ostrego łuku w kierunku Łowinii, jest możliwość to zrobić przy posesji p. Kowalskiego. Jest 
ciasno autobus musi wjeżdżać na przeciwległą stronę, były tam już wypadki, 
- proszę o podcięcie gałęzi i odsłonięcie lampy przy moście na rzece Mierzawie, 
- co w temacie chodnika przez park w Pawłowicach, jest on bardzo potrzebny bo teraz dzieci 
chodzą drogą powiatową co stwarza zagrożenie, a tak mieliby skrót przez park i byłoby 
bezpieczniej, 
- w Łowini poszerzyć objazd dla autobusu szkolnego od drogi Łowinia – Trzciniec i również 
 prosimy o wiatę przystankową w tym miejscu, 
- co się dzieje w temacie wycinki zakrzaczeń w Łowini, zasłaniają dojazd do posesji z tyłu 
zabudowań, zasłaniają światło drogi. 
- Sosnowiec utwardzić dojazd do posesji p. Jachymowskiej, przy moście, 
- Sosnowiec za mostem kierunek p. Kuliński – p. Boryka bardzo duże ubytki w jezdni. 
Radny M. Żelezik 
- utwardzić pobocze w Krzelowie na odcinku od wejścia do dawnego ośrodka zdrowia do 
bramy głównej pałacu, jest bardzo miękko TIR-y zniszczyły pobocze  i są tam głębokie 
koleiny ok.20cm, uczniowie tamtędy chodzą na część praktyczną i muszą iść drogą lub 
rowem, prosimy o kamień, chodzą tamtędy również w nocy pracownicy gospodarstwa, 
- droga Swaryszów od Krzelowa na początku 300mb i na końcu 300mb nie ma w ogóle 
rowów, po opadach zalewa posesje p. Zimoląg i p. Szarek, 
- Swaryszów duża dziura przy posesjach Bratek – Kowalczyk, 
- czy będzie na pewno poprawiona droga w Bugaju k/Bratek, zniszczona pokruszony asfalt, 
oraz k/Górskiego na łuku w Tarnawie, to było zapisane ale przypominam, 
- Marianów kierunek Tarnawa, likwidacja zakrzaczeń miały być pryskane, 
- wiele osób nie zapisało się na kolektory czy będzie jeszcze możliwość w późniejszym 
terminie skorzystać? Czy będzie II etap dla tych, którzy się wcześniej nie zdecydowali? 
Radny Z. Konieczny 
- wyjeżdżając na drogę w Podsadku jest zbyt stromy zjazd należy poprawić, 
- na drodze od przystanku potężna wyrwa na zakręcie. 
Radny J. Strzelec 
- na podlesiu przy posesji p. Domagała w pasie drogowym uschnięte drzewo, stwarza 
zagrożenie dla kierowców, 
- przepust przed wiaduktem wykonany przez Powiat jest niedrożny, woda stoi od posesji p. 
Capka nie płynie w kierunku rzeki, 
- składałem interpelacje w sprawie odstrzału dzików idzie wiosna znów rolnicy będą mieli 
problem z niszczeniem upraw, 
- odnowić znak w Mstyczowie „uwaga szkoła”, przy posesji p. Gwiazda, 



- ławki na parkingu w bardzo złym stanie i pełno śmieci na parkingach, 
- od posesji nr 40 w kierunku cmentarza przy drodze powiatowej wycinali drzewa, grube 
zabrane a reszta leży, 
- Mstyczów przy posesji nr 19 potrzebne kruszywo, 
- zamontować lustro przy wiadukcie, 
- czy możemy wpłynąć na właściciela prywatnej posesji gdzie jest bałagan aby posprzątał?. 
Pan J. Wiencek 
- wymienić lustro przy ul. Leśnej bo jest uszkodzone, ustawić pod innym kątem, 
- zamontować drugi próg zwalniający na ul. Zielonej, 
- co się dzieje w temacie terenu prywatnego między os. Skarpa a ul. Leśną? 
- obrywane są klepki drewniane z koszy, gdyby była możliwość  zrobić metalowe obręcze, 
nie będzie możliwości obrywania klepek. 
Radny Z. Adamski 
- wymienić uszkodzone lustro w Rynku, 
- przyspieszyć wycinkę drzew przy ZOL, 
- do radnych powiatowych - k/cmentarza jest znak zakaz zatrzymywania i postoju powinien 
być zdjęty, gdy jest pogrzeb autobus i tak staje po prawej stronie bo nie ma innej możliwości, 
tam jest rowek i ludzie wysiadając wpadają, gdyby można było położyć korytka i utwardzić, 
- od cmentarza do przejazdu bardzo obniżone pobocza może dojść do wypadku, 
- Wspólnota przy PGR prosi o zrobienie drogi dojazdowej do garaży bo jest błoto, 
- była usypana ścieżka przy przejeździe PKP ale z grubego kamienia i trudno było po tym 
chodzić ludzie omijali woleli chodzić po błocie, proponuję uzupełnić drobnym kruszywem. 
Radny R. Dębicki 
- czy na pisma mieszkańców o przesunięcie terminu podłączenia do kanalizacji będą 
odpowiedzi? Część osób dostała a część nie i martwią się, należy odpisać. 
- zgłaszałem drogę od Majowej w bok i nie została ujęta w budżecie, mieszkańcy mieli pismo 
że będzie ujęte w budżecie na ten rok, przetarg na drogi zakończony proszę pamiętać i zrobić 
im te ok. 150m asfaltu, 
- sprawa drażliwa powraca problem śmieci po dniu targowym fruwają na Kwiatowej wiszą na 
krzakach, należy sprzątać rzetelnie zbierać również te małe bo się nawarstwia i wygląda to 
okropnie, 
- uporządkować ze śmieci teren wzdłuż ul. Ogrodowej, 
- uzupełnić ubytki w nawierzchni ul. Klonowej, oraz posprzątać zaśmiecony teren wokół 
placu zabaw, 
- czy zakończono projektowanie wiat na śmietniki i kiedy przewidywana realizacji?, 
- czy moglibyśmy zagospodarować tereny zielone na Skarpie, miał być zrobiony projekt żeby 
na wiosnę rozpocząć prace. 
Radny R. Dobrowolski 
- ul. Rajska od głównej w kierunku Klonowej między działkami duże ubytki, bardzo zły stan. 
Radna A. Konieczna 
- mieszkańcy Piołunki proszą o poprawienie drogi przy kurnikach, bardzo zniszczona przez 
ciężki sprzęt, wiemy że realizacja będzie po zakończeniu inwestycji ale jest takie błoto że 
trudno przejechać 
- odnowić starą wiatę przystankową w Piołunce i utwardzić pobocze, 
- teren od mostu do przejazdu k/ cmentarza i w kierunku Zagórza na krzyżówce bardzo 
zaśmiecony i zakrzaczony, 
- załamany przepust zjazd z drogi powiatowej w kierunku Łowini w stronę przejazdu przy 
szkółce, połamały TIR-y. 
Radny W. Tabor 



- wysłać pismo do p. Misiak o posprzątaniu posesji w Pile, zakrzaczenia i drzewa wychodzą 
na drogę, 
- od kapliczki w Gniewięcinie w kierunku świetlicy po prawej stronie powstaje wysypisko 
śmieci. 
Pan Przewodniczący 
- zgłosić do ZDP poprawienie mostu w Rynku. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie w sprawie powołania Komitetu do spraw rewitalizacji. 
Głosowanie 
15 głosów – za                          uchwała Nr XVII/113/2016 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie uchwalenia gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych na lata 2016 – 2022. 
Głosowanie 
15 głosów – za                              uchwała Nr XVII/114/2016 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie gminy Sędziszów do 
uczestnictwa w charakterze partnera w projekcie „Centrum Aktywności Lokalnej - program 
wzmocnienia NGO i rozwoju partycypacji obywatelskiej w ośrodkach wiejskich i 
małomiasteczkowych” finansowanego ze środków Programu Funduszu Inicjatyw 
Obywatelskich. 
Głosowanie 
15 głosów – za                             uchwała Nr XVII/115/2016 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie kryteriów rekrutacji dla kl I szkół podstawowych i 
gimnazjów których organem prowadzącym jest gmina Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – przeciw                         uchwała Nr XVII/116/2016 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych dla których organem prowadzącym jest gmina 
Sędziszów. 
Radny J. Jaworski 
- co będzie jeśli sześciolatkowie zostaną w przedszkolu, może być za mało miejsc, jak to 
będzie rozwiązane? 
Pan Burmistrz 
- ten rok może być trudny jeśli sześciolatkowie nie pójdą do I klasy szkoły podstawowej, 
będzie problem z przyjęciem 3 latków do przedszkola. Dyrektorzy prowadzą rozmowy z 
rodzicami aby dzieci które są dobrze przygotowane poszły do szkoły. W Fundacji jest po 1 
osobie, w Pawłowicach 10 osób. Na dziś nie ma pewności jak zachowają się rodzice, gdyby 
dzieci poszły do szkoły mielibyśmy większą subwencję. Wszystkie dzieci chodzą do 
przedszkola, większość poradzi sobie w szkole. 
Głosowanie uchwały 
13 głosów – za 



1 głos – przeciw                   uchwała Nr XVII/117/2016 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej oraz stałych Komisji 
Rady na 2016 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                       uchwała Nr XVII/118/2016 
Ad. 13 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian WPF na lata 2016 – 2028. 
Głosowanie 
14 głosów – za                      uchwała Nr XVII/119/2016 
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok.  
Głosowanie 
14 głosów – za                      uchwała Nr XVII/120/2016 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- przyjęcie Sprawozdanie za 2015 rok o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w poszczególnych szkołach prowadzonych 
przez Gminę Sędziszów. 
Ad. 16 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Radny N. Jawor – wystąpimy do PLK że mamy informację na temat zmiany kategorii 
przejazdów. 
Radny J. Jaworski 
- to zależy od obciążenia przejazdu, jeśli stwierdzą że jest mało obciążony to zmienią, tam nie 
przejeżdża aż tyle samochodów żeby nie można było zmienić. 
Pan Burmistrz 
Radny N. Jawor – sprawa 2 wiat przystankowych do rozpoznania, nie są to duże kwoty, 
- w sprawie zawracania BUS-ów przy garażu już rozmawialiśmy ale przewoźnicy odmówili, 
będziemy próbowali rozmawiać, 
- ograniczenie tonażu przy torach, TIR-y nie mają prawa jeździć tą drogą, jest to droga 
powiatowa znak zostanie ustawiony. 
Radny W. Tabor – w poniedziałek będzie Komisja w sprawie szkód powstałych przy robotach 
przez PKP Energetyka, zapraszam kto może do udziału, kto jest zainteresowany prosimy 
uczestniczyć, 
- w sprawie odwodnienia koło posesji p. Maciąg, pojedzie Komisja na wizję lokalną, 
- o lustro wystąpimy do ZDP bo zarządcą drogi jest Powiat, 
- tablicę przy parkingu zdejmiemy, 
- sprawa ciśnienia wody prawdopodobnie realne wykonanie będzie możliwe dopiero  w 2017 
roku, bo potrzebny jest projekt i pozwolenie na budowę i przyłącze energetyczne, 
- sprzątamy tereny po kolei wszystko, wchodzimy na kolejne tereny, zgłoszę wydziałowi 
RGD aby zamówili kilka tablic „zakaz wysypywania śmieci teren monitorowany”, 
Radny Z. Gładki – wystąpimy do ZDP o poszerzenie drogi, 
- odsłonimy lampę przy moście, tam samo przycięcie nie wystarczy, trzeba wyciąć kilka 
drzewek i most będzie oświetlony bo po to zakładaliśmy dodatkową lampę, 
- chodnik przez park było utwardzone sprawdzimy jaki jest stan, 



Dyrektor ZUK  
- tam na całej długości jest kamień a te 10m to jest dodatkowo wysypane ale  brakło drobnego 
kamienia, zostanie dowieziony. 
Pan Burmistrz 
Radny Z. Gładki – na pewno musi to być zrobione, żeby dzieci miały bezpieczne dojście, 
- poszerzyć objazd dla PKS, na razie nie ma jeszcze kamienia, 
- wystąpimy do ludzi o wycinkę zakrzaczeń, 
- utwardzenie do p. Jachymowskiej, będziemy utwardzać jak będzie kamień, 
- Sosnowiec za mostem naprawimy. 
Radny M. Żelezik – zwrócimy się do ZDP o utwardzenie pobocza w Krzelowie, 
- w sprawie odwodnienia w Swaryszowie byliśmy na miejscu z Dyrektorami ZDP, Pani 
Sekretarz, Naczelnik i ja głównym tematem były rowy. Bardzo szybko powiat wywiązał się 
we Mstyczowie za wiaduktem, przyjechaliśmy do Swaryszowa i okazało się, że jest to trudny 
temat technicznie,  od CPN kierunek Krzelów gdyby ktoś się zgodził na poprzeczne 
odprowadzenie wody przez swoją działkę do rzeki to wtedy Powiat wykopie wzdłuż 
powiatowej, jest wielki problem firma EKRAN jest wyżej. Gdyby ktoś się zgodził to my 
zrobimy prostopadły odpływ  a resztę zrobiłby Powiat. Po prawej stronie Powiat nie planuje 
robić,  
- k/Bratek w Bugaju to co mieliśmy poprawić to poprawiliśmy a k/Górski w Tarnawie będzie 
poprawione, Dyrektor Grad jest przekonany że wszystkie łuki trzeba poszerzyć i asfaltować, 
obiecali to w 2016 roku, 
- Krzelów nie będziemy robić oprysków tylko wytniemy krzaki, 
- II etap kolektorów nie wiem czy będzie i kiedy. 
Gdy rozpoczynaliśmy temat mogliśmy mieć nawet 2000 ale musieliśmy zrezygnować 
ostatecznie, początkowo było 800 a zapisało się 400, myśmy podali 500 gospodarstw. Z 
Funduszu Szwajcarskiego będzie problem w kolejnych latach. U nas jest lista rezerwowa 
można się wpisywać, może się okazać że u kogoś z listy podstawowej nie da się zainstalować 
to wejdą ludzie z rezerwy. 
Radny Z. Konieczny – w Podsadku trzeba podsypać i załatać, 
- wyrwę od PKP na poboczu sprawdzimy. 
Radny J. Strzelec – wystąpimy do ZDP o wycinkę drzewa i czyszczenie przepustu za 
krzyżówką w kierunku Mstyczowa i odprowadzenie  wody do rzeki, 
- skierujemy kolejne wystąpienie do Kół Łowieckich o odstrzał dzików, to nie jest sprawa 
gminy. Koła robią co mogą, z tego co wiem zwiększono liczbę do odstrzału, 
- znak koło szkoły „Uwaga szkoła” odnowimy, 
- ławki na wiosnę zostaną naprawione, 
- firma ma obowiązek zabierać śmieci z koszy ulicznych również, 
- od posesji 40 do cmentarza wycięte drzewa, zgłosimy do ZDP żeby uprzątnęli pozostałe 
gałęzie, 
- kruszywo dowieziemy po zakończeniu procedury, 
- lustro zgłosimy do ZDP, jest tam potrzebne, 
- bałagan na prywatnej posesji temat trudny, możemy tylko zwrócić się o posprzątanie, 
Radny J. Wiencek – lustro na Leśną musimy kupić, 
- ustalimy miejsce montażu progu, 
- Pani Domańska przyrzekła że przyjedzie na rozmowy żeby znaleźć kompromisowe 
rozwiązanie, ale od razu powiedziałem że możemy traktować jako teren zieleni urządzonej, 
możemy dać 8zł/m2 – 10zł/m2 , 
- sprawa obrywanych klepek z koszy do rozpatrzenia. 
Radny Z. Adamski – prosił o odpowiedź na piśmie. 
Radny R. Dębicki – wszystko jest odpowiadane do ludzi ale osoba jest teraz na ½ etatu, 



Każdy odpowiedź dostanie w sprawie przedłużenia terminu podłączenia się do kanalizacji, 
nie ma się co denerwować, 
- na Majowej jeśli nie ujęty jest asfalt to przynajmniej utwardzimy kamieniem, 
- sprzątanie śmieci po targowych, będziemy się bardziej starać, śmieci etapami sprzątamy 
wszędzie. Rozmawiałem z Dyrektorem ZUK o utworzeniu brygady na razie 3 osoby do 
wykonywania różnych prac porządkowych, 
- ubytki na Klonowej uzupełnimy na wiosnę masą na gorąco, 
- wiaty na śmietniki na pewno w 2016 będą robione, umowa na projektowanie jest do 30 
kwietnia, później zgłoszenie do Starostwa i ogłosimy przetarg. 
 W sprawie projektu zagospodarowania terenów zielonych na Skarpie rozmawialiśmy z p. 
Frydel ale nie są zainteresowani, sami musimy się tym zająć. 
Radny R. Dobrowolski – tam trzeba bardzo pilnie gorącą masą uzupełnić, olbrzymie wyrwy 
w dolnej części, 
Radna A. Konieczna – kontaktowałem się z właścicielem Fermy w Piołunce oni robią co 
mogą, ale jak jest deszcz jest problem z utrzymaniem dobrego stanu, asfalt zrobimy dopiero 
po zakończeniu inwestycji, 
- odnowimy starą wiatę przystankową, 
- śmieci będziemy sprzątać wszędzie, 
- w sprawie przepustu przy szkółce pojadą pracownicy z wydziału BRI i uzgodnicie. 
Radny W. Tabor – wyślemy pismo do p. Misiak o sprzątnięcie posesji. 
Przewodniczący Rady – naprawę mostu w Rynku zgłosimy do ZDP. 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- poinformował o e-mailach jakie wpłynęły do Rady od Pana Woźniak, odczytał treść, z SKO 
jeszcze nie mamy odpowiedzi, czyli czekamy. 
Pani Wiceprzewodnicząca 
- raczej nie możemy czekać trzeba się sprawą zająć, bo będzie skarga na bezczynność Rady. 
Pani Sekretarz 
- wstępnie jesteśmy zorientowani w przedmiocie sprawy czego oczekuje Pan Woźniak w 
zakresie 2 dróg, w Pile i w Swaryszowie właściwego ich  wskazanie i budowę. W Pile po 
przesunięciu o 4 m, która przebiega po pasie kolejowym i wycinka na drodze wewnętrznej w 
lesie gdzie są działki państwowe i prywatne, droga zarosła samosiejkami bo nikt z niej nie 
korzystał. Zwrócił się do nas dwoma e-mailami z 17.02.2015 roku żądając zajęcia stanowiska 
w tej sprawie.  Odpowiedzi  wyszły ale pismo w sprawie drogi w Pile, powinno wyjść z 
Urzędu 16 marca 2015 roku a wyszło 20.03.2015 roku czyli 4 dni po terminie. Odpowiedź w 
sprawie drogi nr 399 w Swaryszowie wyszło 19 marca czyli trzy dni po terminie. Pozytywne 
załatwienie sprawy byłoby gdyby był osiągnięty efekt, czyli drogi były wykonane. 
Przygotowałam dla Państwa radnych obszerną teczkę dokumentów w tej sprawie,  cały czas 
były wykonywane czynności. W sprawie przestawienia słupów na drodze w Pile Burmistrz 
zwrócił się Orange Polska z wnioskiem o przebudowę słupów w dniu 5 maja a odpowiedź 
otrzymaliśmy 20 czerwca, odczytała treść  odpowiedzi otrzymanej  z Orange Polska. Ponadto 
wnioskował jeszcze o urządzenie  bezpiecznego  skrzyżowania – na wyjeździe z drogi 
użyczonej przez LHS do użytkowania, na drogę powiatową nr 0178T Mierzawa – Sędziszów 
– Kozłów, z której obecnie korzystają mieszkańcy. Nie jest to droga gminna, byłaby wtedy 
gdyby uchwałą Rady został jej nadany numer, a na ten moment jest to droga wewnętrzna. 
Skrzyżowanie nie zostało wybudowane ale wg informacji drogowca  ustawiono dla 
bezpieczeństwa znak A-7 ustąp. 
W e-mailu skarżący powoływał się na rzekome poświadczenie nieprawdy i informował że 
podejmie w niniejszej sprawie stosowne kroki prawne. Domniemywać należy że sprawa ma 
związek z postępowaniem o pozwolenie na budowę dla działki sąsiadującej ze skarżącym, 



wtedy jeszcze gmina wydawała warunki zabudowy. Powiedziałam Państwu jakie czynności 
zostały z naszej strony wykonane na wniosek skarżącego. 
Oczywiście nie  podjęliśmy  decyzję o budowie drogi i przesunięciu słupów. 
Działka w Swaryszowie - skarżący uczestniczył w wizji lokalnej w 1998 roku jako strona w 
postępowaniu rozgraniczeniowym wydzielającego w kompleksie działki leśnej, w celu 
przekazania ich do Lasów Państwowych. Ustalono co można zrobić aby tą drogę odblokować 
są dwie propozycje: 
I – wniosek z wizji lokalnej pozostawienie stanu istniejącego drogi nr 399, pod warunkiem 
zamiany dziełek nr 334, 335 i 336 o pow. 0,2200ha  własność skarżącego na działkę nr 384/1 
o pow. 0,2113 ha własność Skarbu Państwa. Ta zamiana technicznie jemu ułatwiłaby dojazd 
do swojego lasu. W tej sprawie skierowaliśmy pisma do Starostwa Powiatowego, Starostwo 
skierowało do Wydziału Infrastruktury i Nieruchomości Urzędu Wojewódzkiego, który jest 
kompetentny do zamiany działek  a oni skierowali pismo do Nadleśnictwa w Jędrzejowie, 
które zawiaduje gruntami leśnymi. Nadleśnictwo dało odpowiedź negatywną w sprawie 
zamiany działek.  
II – geodezyjnie wznowienie pasa drogowego działki nr 399 a następnie przywrócenie 
przejezdności dla tej drogi co wiąże się z wycinką drzew z pasa drogowego przez co najmniej 
16 właścicieli przyległych do niego działek leśnych z równoczesnym zobowiązaniem ich do 
uporządkowania terenu. Tutaj też podjęliśmy działania odszukaliśmy 16 właścicieli, wszyscy 
dostali pisma, w aktach sprawy 15 zwrotek. Właścicielem tych działek jest Skarb Państwa a 
jako użytkownik figuruje Urząd Miejski, my nie jesteśmy w stanie podjąć się wycięcia tych 
drzew i uporządkowania terenu, to powinno należeć do właścicieli. Przedstawiłam jakie 
czynności przez rok były podejmowane we współpracy z Panem Woźniakiem. Byliśmy w 
lesie i umieściliśmy tablice „uwaga połamane drzewa”. Przedstawiła zdjęcie wykonane 
10.02.2016 roku. 
W dniu dzisiejszym musimy się przyznać do błędu ze strony służb Burmistrza, że  jest 
przekroczenie terminów odpowiedzi w jednym przypadku o 4 dni a w drugim o  3 dni. 
W grudniu 2015 roku skarżący złożył wniosek przedprocesowy – odczytała treść wniosku. 
Burmistrz udzielił odpowiedzi z powołaniem się na orzecznictwo w przedmiocie czy 
mieszkaniec może skutecznie dochodzić budowy drogi jeżeli ze strony organów gminy jest to 
działanie nieuzasadnione ekonomicznie a mieszkaniec ma zapewniony do działki inny dojazd, 
odczytała orzeczenia WSA Gdańsk (Sygn. Akt: III.SA/Gd 413/09) i WSA Lublin (Sygn. Akt: 
II Sa/Lu 219/09). Na powyższe w dniu 16 grudnia 2015 roku skarżący złożył do SKO w 
Kielcach, za pośrednictwem Burmistrza, zażalenie na tryb rozpoznania sprawy objętej 
żądaniem we wniosku w sprawie odtworzenia drogi na działce nr 145/1 w Pile, stawiając 
zarzuty – odczytała treść zażalenia. 
7 stycznia 2016 roku skarżący ponowił skargę do RM. Dokumenty znajdują się w biurze 
Rady. 
Radny N. Jawor 
- kiedy będzie wymiana rur azbestowych w Zielonkach? 
- wpłynęło pismo od p. Wrona o uwłaszczenie się, żeby tak nie wyszło że się uwłaszczą na 
drogę w lesie, chodzi o 90 arów. Kiedyś zwracałem się aby odzyskać ten teren, przypilnować 
tego bo nie jedna sprawa została przespana. 
Pan Burmistrz 
- mam propozycję aby po sesji zapoznać się dokładnie o co chodzi, żeby radni zobaczyli 
której działki to dotyczy. Robimy wszystko w ramach kompetencji i możliwości prawnych. 
Pan M. Żelezik 
- jeśli to kiedyś była działka gminna to trzeba sprawdzić. 
Radny N. Jawor 
- droga przebiegała inaczej to była działka gminna, oni wcześniej zagrodzili  



Pan Burmistrz 
- musimy się opierać na dokumentach, to co było gminne to jest gminne, to na co się 
uwłaszczyli sądownie to mają zagospodarowane. 
Pan M. Żelezik  
- radni się upominają bo są z tamtego terenu, jeżeli działka była gmina a teraz prywatna to coś 
się przespało, czy była gminna? Nie ma się co obrażać radni się upominają bo reprezentują 
mieszkańców którzy ich wybrali. 
Radny N. Jawor 
- była droga gminna ale były zakręty ktoś dał łąkę żeby drogę wyprostować koło rzeki w 
kierunku Wojciechowic. 
Pan Burmistrz 
- nic prostszego żeby zajrzeć w dokumenty i krok po kroku przejrzeć historię sprawy, łatwo 
jest ferować wyroki. 
Radny M. Żelezik 
- dowiaduję się że pierwsze pismo Pana Woźniak było z 2008 roku, jest rok 2016 i przez 8 lat 
nie można było załatwić prostej sprawy, wytyczyć drogi. 
Pan Burmistrz 
- ależ można, samorząd szanuje dobro własne indywidualne ale  stoi także na straży dobra 
wspólnego publicznego, każdy musi być traktowany jednakowo. 
Żąda wytyczenia drogi, jest teoretycznie wytyczona droga między skarżącym a sąsiadem  
gdzie jest spór . Gdybyśmy chcieli cokolwiek zrobić to trzeba najpierw rozwiązać ten spór 
sądownie i ustalić na czyj teren mamy przestawić słupy na prywatny czy kolejowy? 
Radny M. Żelezik 
- jeśli będzie miał decyzję z SKO to poda Pana do Sądu. 
Pan Burmistrz 
- wolno mu to zrobić w ramach procedury. Jak Sąd nie mając uregulowanego stanu prawnego 
przebiegu słupów może żądać od nas żebyśmy przestawili. Orange Polska nie będzie tego 
robić, w czasie kiedy budowano linię wszystko było robione zgodnie z obowiązującym w 
trakcie inwestycji prawem. Gdzie mamy te słupy przestawić do p. Szkliniarz czy p. Witas, 
będą kolejne sądy bo oni mają kolejne mapy. PKP też się nie zgodzi, jesteśmy w pułapce z 
której trudno wybrnąć. Proszę podpowiedzieć dobre rozwiązanie. Na dziś jest droga 
dojazdowa urządzona na terenie PKP. Nie ma uzgodnień własności między Panem  
Szkliniarz, gminą, Panem Witas, mamy się sądzić? 
Radny J. Strzelec 
- między Panem Witas i Panem Szkliniarz nie ma problemu. Pan Witas się wybudował to 
musiał mieć zgodę. Pytałem  się gdzie przestawić słupy, tam są słupki graniczne teraz będzie 
problem o zmniejszenie powierzchni działek Pana Szkliniarza i Pana Witasa. 
Pan Burmistrz 
- Pan Witas wygrał sprawę w Sądzie, pozwolenie na budowę budynku mieszkalnego wraz z 
infrastrukturą otrzymali na podstawie uchwalonego miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. 
Radny N. Jawor 
- rozgraniczenia między Panem Woźniak i Panem Witas nie ma, 
- ktoś wydziela sobie działki na pow. 2ha to powinien sam sobie uzgodnić, 
- czy zgoda od PKP na korzystanie z ich terenu jest na piśmie, jeśli tak to możemy wystąpić 
do skarżącego że może z niej korzystać i ci co od niego kupią działki również. 
Pan Burmistrz 
- może sobie odpowiedzmy czy chcemy za własne pieniądze robić projekt i przebudować te 
słupy? 
Radny J. Strzelec 



- słupy to nie problem kabel można puścić ziemią, problemem będzie gdy zabierzecie po 
kawałku działek sąsiadów. 
Pan Burmistrz 
- dziwi mnie fakt, że Nadleśnictwo nie zgodziło się na zamianę działek, my chcieliśmy pomóc 
a oni się nie zgodzili. 
Radny J. Jaworski 
- w skali gminy prywatnych działek leśnych jest wiele, też mam taką sytuację droga która jest 
na mapie zarosła a jeżdżę inną. Jeśli tam zrobimy drogę przez las to wszyscy o to wystąpią. 
Pan M. Żelezik 
- jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej nie podejmuję się tematu, nie jestem stroną. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- chodzi o skargę na bezczynność Burmistrza, to stroną jest Rada, Przewodniczący kieruje 
skargę do Komisji Rewizyjnej i Wy tylko w tym temacie się zajmujecie, nie dotrzymanie 
ustawowych terminów udzielenia odpowiedzi skarżącemu. 
Radny M. Żelezik 
- jakie 3,4 dni zwłoki to chodzi o 8 lat, proszę aby na posiedzeniu Komisji była Pani Mecenas. 
Pan Przewodniczący 
- bardzo szybko u niektórych ludzi dochodzi do zmiany zdania. 
Radny J. Strzelec 
- to prawda na Komisjach głosuje się inaczej. 
Pan Burmistrz 
- poczekajmy może Orange Polska będzie robić jakieś inwestycje to nam przesunie słupy. 
Radny R. Dębicki 
- czy jest zaniechanie czynności ze strony Burmistrza? 
Pan Przewodniczący 
- temat na bezczynność Burmistrza przekazuję do Komisji Rewizyjnej. 
Pani Sekretarz 
- to nie my decydujemy czy skarga jest zasadna, ktoś musi przejrzeć i sprawdzić te 
dokumenty. Decyzję ostateczną podejmuje Rada. 
Radny R. Dębicki 
- ja i Pan Wiencek chcielibyśmy uczestniczyć w rozmowach z Panią Domańską. 
Radny J. Jaworski 
- czy to prawda że mieszkańcy osiedli chcą wstawiać znaki zakazu wjazdu na parkingi? 
Pan J. Chmielarski 
- zgłosił problem powstającego śmietniska w Wojciechowicach, 
- zgłaszałem sprawę wycinki krzaków przy drodze polnej Pawłowice kierunek Łowinia, jest 
brak widoczności i robi się tam wysypisko z dnia na dzień, prośba o wycięcie sam też pomogę 
przy likwidacji. 
Radny Z. Gładki 
- zasadne jest podcięcie i wycięcie krzaków między drzewami. 
Ad. 18 
Przewodniczący zamknął obrady XVII sesji Rady Miejskiej VII kadencji. 
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